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Protokół Nr XVII/2016 

 

z sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 31 marca 2016 roku w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie 

 

Obrady rozpoczęto o godz.1604, a zakończono o godz. 1949 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100% obecności radnych. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

2. Przedstawienie porządku obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

3. Przyjęcie protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2016 

rok, 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2016-2023, 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Klembów zadań 

należących do właściwości Powiatu Wołomińskiego w zakresie utrzymania zieleni 

przydrożnej oraz chodników, w pasach drogowych dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Gminy Klembów, 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli posiadających kwalifikacje w zakresie pedagogiki 

specjalnej, zatrudnionych w celu współorganizowania kształcenia uczniów posiadających 

orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Klembów, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Klembów w 

sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Klembowie, 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.57.2015 Rady Gminy 

Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.53.2015 Rady Gminy 

Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Klembów, 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Klembów na 2016 rok, 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego 

zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 719/5 z obrębu 0001, Dobczyn położonej w 

miejscowości Dobczyn z przeznaczeniem pod drogę gminną, 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego 

zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 719/16 z obrębu 0001, Dobczyn położonej w 

miejscowości Dobczyn z przeznaczeniem pod drogę gminną, 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego 

zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 276 z obrębu 0002, Karolew położonej w 

miejscowości Karolew z przeznaczeniem pod drogę gminną, 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego 

zasobu nieruchomości położonych w miejscowości Michałów, 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/194, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/102,  obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

18. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między sesjami,  

19. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje, 

20. Sprawy różne i wolne wnioski, 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Klembów, 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Klembów, 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Klembów, 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania organu właściwego do rozpatrzenia 

skargi, 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania organu właściwego do rozpatrzenia 

skargi, 

26. Zamknięcie obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 
                                                                                                                

Ad.1.  

Otwarcia XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan 

Tadeusz Wojda. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powitał wszystkich zebranych na sesji 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że na sesji obecnych jest 12 

radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą. 

 

O godz. 1605 przybyła na obrady radna pani Katarzyna Wnuk  

O godz. 1607 przybył na obrady radny pan Wojciech Śliwa  

 

Ad.2.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk przedstawiła porządek obrad 

XVII zwyczajnej sesji. 

Radna pani Dorota Marcinkowska wniosła o zmianę porządku obrad polegającą na 

przeniesieniu po punkcie 8 punktu 10 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VII.53.2015 Rady Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Klembów” oraz po punkcie 10 

punkt 9 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.57.2015 Rady 

Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 
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Wniosek I (zgłoszony przez Radna panią Dorotę Marcinkowską) o przeniesienie po punkcie 

8 punktu 10 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.53.2015 

Rady Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Klembów”, oraz po punkcie 10 punktu 9 „Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.57.2015 Rady Gminy Klembów z dnia 30 

kwietnia 2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów”, 

Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Wójt pan Rafał Mathiak wniósł o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do 

porządku obrad po punkcie 17 punkt 18: „Rozpatrzenie uchwały w sprawie określenia 

warunków oraz wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed zwierzętami bezdomnymi, 

prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 

Wniosek II (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 18: „Rozpatrzenie uchwały w sprawie określenia warunków oraz wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed zwierzętami bezdomnymi, prowadzenie schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części” 

 

Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy radni mają uwagi bądź 

propozycje do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie do głosowania o zdjęcie z porządku 

obrad punktu czwartego:  dotyczącego przyjęcia protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Za    -   11 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  3 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

Ad. 4.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Klembów na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

 

O godz. 1616 przybył na obrady radny pan Piotr Zakrzewski  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2016 rok. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.182.2016 została podjęta.  

Ad. 5.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023. 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.183.2016 została podjęta. 

Ad. 6.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę 

Klembów zadań należących do właściwości Powiatu Wołomińskiego w zakresie utrzymania 

zieleni przydrożnej oraz chodników, w pasach drogowych dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Gminy Klembów. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Klembów zadań należących do właściwości 

Powiatu Wołomińskiego w zakresie utrzymania zieleni przydrożnej oraz chodników, w 

pasach drogowych dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Klembów 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.184.2016 została podjęta. 

 

Ad. 7.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli posiadających kwalifikacje w zakresie 

pedagogiki specjalnej, zatrudnionych w celu współorganizowania kształcenia uczniów 

posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Klembów. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Dorota Marcinkowska wniosła o zmianę zapisu w projekcie Uchwały 

dotyczącą wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli posiadających kwalifikacje w zakresie 

pedagogiki specjalnej w wymiarze 25 godzin. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 

Wniosek I (zgłoszony przez Radną panią Dorotę Marcinkowską) o zmianę liczby godzin 

zajęć dla nauczycieli posiadających kwalifikacje w zakresie pedagogiki specjalnej w 

wymiarze 25 godzin. 

Za – 8 

Przeciw – 3 

Wstrzymało się – 4 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli posiadających kwalifikacje w zakresie pedagogiki specjalnej, zatrudnionych w 

celu współorganizowania kształcenia uczniów posiadających orzeczenie o potrzebie 

kształcenia specjalnego w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Klembów 

 

Za – 7 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się – 7 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.185.2016 została podjęta. 
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Ad. 8.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Gminy Klembów w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Klembowie. 

Kierownik GOPS pani Tamara Barańska powiedziała, że zmiana Statusu podyktowana 

jest tym, że w ostatnim czasie doszły nowe zadania w GOPS do realizacji tj. ustawy z dnia 27 

sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, 

ustawy z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny, ustawy z dnia 11 lutego 2016 r. o 

pomocy państwa w wychowywaniu dzieci, czyli tzw. 500+. 

Mecenas pan Jacek Nieścior wprowadził zmianę zapisu w Uchwale było Uchwała wchodzi 

w życie z dniem 1 kwietnia 2016 r. i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego, powinno być Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Klembów w sprawie Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Klembowie  

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.186.2016 została podjęta.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

VII.53.2015 Rady Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Klembów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.53.2015 Rady Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 

2015 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Klembów. 

 

Za    -   14 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  1 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.187.2016 została podjęta.  

 

Ad. 10.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
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VII.57.2015 Rady Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.57.2015 Rady Gminy Klembów z dnia 30 kwietnia 

2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.188.2016 została podjęta.  

 

Ad. 11.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Klembów na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Klembów na 2016 rok. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.189.2016 została podjęta.  

 

Ad. 12.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 719/5 z obrębu 0001, Dobczyn 

położonej w miejscowości Dobczyn z przeznaczeniem pod drogę gminną. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o 

nr ewid. 719/5 z obrębu 0001, Dobczyn położonej w miejscowości Dobczyn z przeznaczeniem 

pod drogę gminną. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 



Strona 8 z 14 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.190.2016 została podjęta.  

 

Ad. 13.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 719/16 z obrębu 0001, 

Dobczyn położonej w miejscowości Dobczyn z przeznaczeniem pod drogę gminną. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o 

nr ewid. 719/16 z obrębu 0001, Dobczyn położonej w miejscowości Dobczyn z 

przeznaczeniem pod drogę gminną. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.191.2016 została podjęta.  

 

Ad. 14.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 276 z obrębu 0002, Karolew 

położonej w miejscowości Karolew z przeznaczeniem pod drogę gminną. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o 

nr ewid. 276 z obrębu 0002, Karolew położonej w miejscowości Karolew z przeznaczeniem 

pod drogę gminną. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.192.2016 została podjęta.  

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie do gminnego zasobu nieruchomości położonych w miejscowości Michałów. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

położonych w miejscowości Michałów  

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.193.2016 została podjęta.  

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/194, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji- garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony w 

trybie bezprzetargowym, nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/194, obręb 0016, 

Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji- garaże. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.194.2016 została podjęta.  

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/102,  obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji- garaże. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony w 

trybie bezprzetargowym, nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/102,  obręb 0016, 

Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji- garaże. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.195.2016 została podjęta.  

 

Ad. 18. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia warunków oraz 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed zwierzętami bezdomnymi, prowadzenie 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia warunków oraz wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

ochrony przed zwierzętami bezdomnymi, prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt, a 

także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XVII.196.2016 została podjęta.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda wznowił obrady po przerwie 

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami. 

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak przedstawił sprawozdanie z działalności za 

okres między sesjami.  

(Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres od 26.02.2016 r. do 31.03.2016 

r.– stanowi załącznik do protokołu)  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: ”Panie Wójcie ja mam pytanie, bo widziałem właśnie 

przetarg został ogłoszony, jeśli chodzi o wodociąg Kraszew, i dobrze mówię Stary Kraszew i 

Rasztów. Widziałem, że nawet ten wodociąg ta nitka doszła już do torów. Bo tak przejrzałem 

sobie mapy. Ale nasunęła mi się wątpliwość, bo powiek tak mniej więcej orientuję się, co tu 

może się mieścić, ale chciałem od pana usłyszeć potwierdzenie tego. Bo dzisiaj Radni podjęli 

tutaj Uchwałę, bo ja się wstrzymałem. Podjęli Uchwałę o zabezpieczeniu środków w kwocie 

większej niż wartość przetargu. Z czego ta różnica wynika zarówno w jednym przypadku i 

drugim. W jednym przypadku jest o 12 600, 00zł, a w drugim o 15 000, 00zł.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, iż są to koszty przewidziane na inspektora nadzoru, 

oraz na inne nieprzewidziane wydatki np. archeolog, czy też za zajęcie pasa drogowego itd., 

Ale główny wydatek tj. inspektor nadzoru. 
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Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Panie Wójcie tu zabrakło mi informacji w tym 

sprawozdaniu. Pytanie to też zadam jeszcze, ale zabrakło mi istotnej bardzo informacji. Na 

stronie gminy dokładnie w dniu 30 marca zamieszczono Obwieszczenie Wójta Gminy 

Dąbrówka z 24 marca o przystąpieniu do oceny oddziaływania środowiska przedsięwzięcia 

polegającego na wydobywaniu kopaliny – kruszywa naturalnego ze złoża Karolew. W tym 

obwieszczeniu są podane konkretne informacje między innymi ta, że Wójt Gminy Dąbrówka 

wstrzymał, czyli zawiesił postępowanie administracyjne w tej sprawie. I podał tez termin na 

składanie uwag i wniosków. Czy Gmina Klembów przygotowuje takie uwagi i kiedy one 

zostaną złożone? I jeszcze jedno, ponieważ bezpośrednio oddziaływało to będzie na myślę, że 

na Kruszę, Wolę Rasztowską i na Roszczep.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że dowiedział się wczoraj, więc jeszcze nie miał 

możliwości zareagowania i pojedzie do Wójta Dąbrówki, aby zapoznać się z dokumentacją. 

Powstanie kopalni w tamtej lokalizacji oczywiście jest większym obciążeniem po stromnie 

naszej gminy. Natomiast państwo, jako mieszkańcy i Radni powinni ze swojej strony również 

złożyć taki wniosek.   

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Chcemy też złożyć nasz taki wniosek i przedłożyć, ale w 

formie pisemnej, żeby wspomóc tutaj pana też działanie. Dlatego pytałam czy pan już. Ale ja 

myślę, że my złożymy bezpośrednio do Gminy Dąbrówka już, to będą wtedy z obydwu stron 

płynęły już. Nie wiem jak państwo tam z Roszczepu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że uwagi proszę kierować bezpośrednio do Wójta 

Gminy Dąbrówka. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Tak żeby to już szło odrębnymi trybami. I jeszcze mam 

kolejny jak już jestem przy głosie. Tutaj złożył pan wniosek o dofinansowanie budowy boiska 

w Woli Rasztowskiej chodzi tutaj do tej kwoty sołeckiej, którą zebranie wiejskie Wola 

Rasztowska uchwaliło. I jeszcze mam tylko taką prośbę od mieszkańców, którzy jakby 

czynnie się przyglądają i sprawie budowy boiska i też czekają na to żeby ta inwestycja czy 

zadanie zostało przeprowadzone. Żeby to boisko było wymiarowo zgodne z boiskami 

Polskiego Związku Piłki Nożnej ze względu na fakt, iż jeżeli zostanie, chociaż o metr 

skrócone nie będzie można organizować rozgrywek takich już nie tylko dla dzieci tylko takie 

poważniejsze. Bo jeżeli się okaże, że zostało zmniejszone to wtedy już nie będzie zgody na 

organizowanie właśnie takich rozgrywek, czy meczy, współzawodnictwa, czyli żeby ono było 

pełnowymiarowe. Te wymiary mamy z PZPN one były przez nas uzyskiwany chyba z 8 lat 

temu. Natomiast myślę, że pan i tak tutaj właśnie z grupą osób, którą będzie przy tym 

wniosku później pracowała to pewnie nam żeby po prostu nie zmniejszać tego boiska.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że pełno wymiarowe boisko to jest coś 

nieosiągalnego dla nas, ponieważ jest to koszt ok. jednego miliona złotych. I myślę, że na tą 

chwilę też nie ma takiej potrzeby. Buduje się wszędzie tzw. orliki, które starczają do 

przeprowadzania, jakich kolwiek zawodów, turniejów dla osób dorosłych tylko jest mniejsza 

ilość zawodników. Na orliku w Ostrówku gra np. UKS Ostrówek, czyli grupy dziecięce i jak 

najbardziej orliki spełniają wymogi PZPN. Natomiast dla grup starszych żeby spełnić wymogi 

PZPN, czyli żeby zgłosić drużynę do B klasy musimy mieć pełno wymiarowe boisko. W tej 

chwili myślę, że dla nas jest to temat nieosiągalny. Boisko, o które my wnioskujemy, tj. takie 

same jak boisko w Dobczynie, Klembowie i Ostrówku, czyli ok. 25m na 60 m. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Wójcie ja chciałem zapytać o dwie sprawy. Pierwsza to 

dowóz uczniów do szkół. Od kiedy ta będzie funkcjonowała ta nowa umowa i na jak długo. 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że od jutra do końca czerwca, czyli do końca roku 

szkolnego. Ale nie ma dokładnych informacji, ponieważ jak wychodził z urzędu to jeszcze 

sprawa była w toku. 
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Dyrektor CUW pani Elżbieta Solis powiedziała, że umowa na dowóz dzieci obowiązuje do 

dzisiaj, ale w związku z toczącymi się rozmowami z nowymi firmami jeszcze przez miesiąc 

będzie dowoził dzieci obecny przewoźnik. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli ta umowa obowiązuje, o której tu jest mowa w 

sprawozdaniu przez miesiąc czy do końca roku szkolnego bieżącego.(…) Dowóz uczniów do 

szkół rozstrzygnięty przetarg to jest na okres do końca szkolnego bieżącego czy to jest i od 

kiedy to jest?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że przetarg był ogłoszony na okres od 1 kwietnia do 

końca roku kalendarzowego z przerwą wakacyjną. Przewoźnik został wybrany w dniu 

wczorajszym zapoznawał się z trasą, był w szkołach uzgadniał z Dyrektorami szczegóły w 

dniu dzisiejszym zadzwonił, że rezygnuje. Kolejny oferent na naszą prośbę przyjechał, ale 

także zrezygnował. Trzeci również zrezygnował, więc w tej sytuacji wróciliśmy do 

przewoźnika obecnego, który świadczył usługi i ustalaliśmy, że podpiszemy umowę z nim do 

końca roku szkolnego. Ale nie możemy w ten sposób zrobić, ponieważ jest to procedura 

przetargowa, żeby podpisać umowę na czas nieokreślony do momentu przeprowadzenia 

ponownej procedury przetargowej. 

 

Ad.20. 

Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje. 

 

 

O godz. 1929 obrady opuścił radny pan Wojciech Śliwa. 

Ad.21. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda Poprosił Wiceprzewodniczącą Rady 

Gminy Panią Emilię Kamińską o poprowadzenie kolejnych punktów ze skargami. 

 

Ad.22. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poinformowała o skardze Pana W.S. z 

dnia 24 lutego 2016 r. (wpływ pocztą elektroniczną: 24 lutego 2016 roku, godz. 11:28; wpływ 

do Rady Gminy: 24 lutego 2016 roku, poz. 1510/2/2016) dotyczącą działalności Wójta 

Gminy Klembów.  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska stwierdziła, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji i zapytała czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono 

pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie skargi bezzasadnej na działalność Wójta Gminy Klembów.  

Za – 9 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 3 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVII.197.2016 została podjęta. Dwie  

osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

 

Ad.23. 
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Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poinformowała o skardze Panów J.S. i 

W.S. z dnia 5 marca 2016 r. (wpływ pocztą elektroniczną: 5 marca 2016 roku, godz. 16:48; 

wpływ do Rady Gminy: 7 marca 2016 roku, poz. 1510/3/2016) dotyczącą działalności Wójta 

Gminy Klembów.  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska stwierdziła, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji.  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska otworzyła dyskusję. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ja jednak bym wnosił o odczytywać, o którą skargę chodzi 

konkretnie, z którego dnia.(…) I numer rejestracji, który odbył się w gminie, bo tu w końcu 

nie wiadomo, o którą skargę chodzi.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Może tylko tak w kwestiach czysto technicznych. W 

tym przypadku chodzi o skargę panów J.S. i W.S. z dnia 5 marca 2016 r., wydaje mi się, że to 

będzie wystarczająca informacja i numer pozycji tak jak tutaj jest 1510/3/2016.” 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska zamknęła dyskusję. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie skargi bezzasadnej na działalność Wójta Gminy Klembów.  

Za – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 4 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVII.198.2016 została podjęta. Dwie 

osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

 

Ad.24. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poinformowała o skardze Pana J.S. z 

dnia 12 marca 2016 r. (wpływ pocztą elektroniczną: 12 marca 2016 roku, godz. 13:02; wpływ 

do Rady Gminy: 14 marca 2016 roku, poz. 1510/6/2016) dotyczącą działalności Wójta Gminy 

Klembów.  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska stwierdziła, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji i zapytała czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono 

pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie skargi bezzasadnej na działalność Wójta Gminy Klembów.  

Za – 9 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 3 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVII.199.2016 została podjęta. Dwie 

osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

 

Ad.25. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poinformowała o skardze Pana J.S. z 

dnia 6 marca 2016 r. (wpływ pocztą elektroniczną: 6 marca 2016 roku, godz. 10:41; wpływ 

do Rady Gminy: 07 marca 2016 roku, poz. 1510/4/2016) dotyczącą udostępnienia informacji 

publicznej za wniesioną do organu niewłaściwego do jej rozpatrzenia. 
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Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska stwierdziła, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji i zapytała czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono 

pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie skargi za wniesioną do organu niewłaściwego do jej rozpatrzenia.  

Za – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 4 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVII.200.2016 została podjęta. Dwie  

osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

 

Ad.26. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poinformowała o skardze Pana W.S. z 

dnia 11 marca 2016 r. (wpływ pocztą elektroniczną: 11 marca 2016 roku, godz. 17:38; wpływ 

do Rady Gminy: 14 marca 2016 roku, poz. 1510/5/2016) dotyczącą udostępnienia informacji 

publicznej za wniesioną do organu niewłaściwego do jej rozpatrzenia. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska stwierdziła, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji i zapytała czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono 

pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie skargi za wniesioną do organu niewłaściwego do jej rozpatrzenia.  

Za – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 4 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVII.200.2016 została podjęta. Dwie 

osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda przypomniał o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych przez Radnych do końca kwietnia. 

 

Radny pan Andrzej Pisarek: „ Niniejszym chciałem powiedzieć, że składam sprawozdanie 

z Komisji Rolnictwa do pani Agnieszki.” 

 

Ad.29. 

Zamknięcia obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy pan Tadeusz Wojda  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: 

Agnieszka Adamczyk   

 


